

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銅獎 Bronze Award

物業管理 (住宅)

Property Management (Residential)



K 啟勝管理服務有限公司
KAI SHING MANAGEMENT SERVICES LIMITED

啟勝管理服務有限公司 — 新都廣場 (住宅)

Kai Shing Management Services Limited –
Metropolis Plaza (Residential)

新都廣場 (住宅) 一向致力推動不同類型的環保工作，推動住客節能減排、惜物減廢；同時積極向他們推廣環保訊息，鼓勵住戶投入綠色低碳生活，令物業邁向永續發展。

Metropolis Plaza (Residential) is committed to implementing different environmental measures and giving impetus to its residents to support energy conservation, carbon reduction, waste reduction and recycling. It also proactively promotes environmental messages to its residents to encourage them to adopt green and low-carbon lifestyle and enable the sustainable development of the property.



開展為期六個月的廢物審核試驗計劃，統計居民棄置的廢物，並為即將推行的都市固體廢物收費計劃作好準備。參與計劃的居民成功減少12%的不可回收廢物量。

Launching a six-month waste audit pilot scheme to analyse waste disposed of by residents in preparation for upcoming municipal solid waste charging scheme. A 12% reduction in non-recyclable waste generated from all of the participating residents was recorded.



推出餐具租借計劃，鼓勵居民在聚會中停用即棄用品。

Encouraging residents to eliminate the use of disposable items in gatherings and parties by introducing a utensil rental programme.



重用從承建商收集得來的帆布，並於泳池非運作時間覆蓋游泳池，減緩池水蒸發。

Using the canvas collected from construction contractors to cover the swimming pool during non-operating hours for slowing down evaporation of water.